



Périgny, le 07 Septembre 2021,

RM Yachts au Grand Pavois 2021

RM Yachts, le chantier français leader dans la construction de voiliers de croisière en contreplaqué époxy, sera présent au Grand Pavois 2021, ponton 5, stand 02.

Les modèles , RM890+, RM970+, RM1070 & RM1180 pourront être visités sur rendez-vous, en présence de notre équipe.

Toutes les informations concernant notre nouveau modèle, le RM1380, seront également disponibles.

Notre distributeur exclusif sur la façade atlantique, Alternative Sailing, sera présent à nos côtés, pour aborder les avantages de la gestion-location.

Le stand RM Yachts sera placé au sein de la marina Grand Large Yachting, rassemblant aussi les chantiers Garcia et Allures.

Périgny, September 7, 2021

RM Yachts attends the Grand Pavois boat show

RM Yacht, French leading plywood-epoxy shipyard, will exhibit once again at Grand Pavois boat show 2021, pontoon 5, booth 02.

The showcased range will include RM890+, RM970+, RM1070 & RM1180 , and will be available for private visits.

More information about our brand-new model, the RM1380, will also be available from our team.

Our exclusive dealer for French west coast, Alternative Sailing, will be more than happy to answer any question about yacht management and other services.

The RM Yachts booth will be part of Grand Large Yachting group marina, bringing together other brands such as Garcia and Allures.